



A Bahraini Myth **حكاية بحرينية**

Since 1850 **منذ ١٨٥٠م**



Our story.. a taste from 19th century	5	حكايتنا.. مذاق من القرن التاسع عشر
From Bahrain to you	7	من البحرين إليك
Beauty of the taste and the unique flavor	9	جمال الطعم والنكهة الفريدة
Showaiter Delights	11	شويطر ديلايتس
An exceptional experience	13	تجربة استثنائية
Find out more	15	اكتشف المزيد
Glorious Halwa	17	الحلوى الفاخرة
Bahrain products	19	منتجات البحرين
Bahraini jam	21	المربى البحريني
Mattai and light crunches	23	المتاي والمقرمشات الخفيفة
Luxury gift boxes	25	صناديق الهدايا الفاخرة



Our story.. a taste from 19th century

Muharraq community identity has been formed through a set of values and principles that have earned it love, and talking about this society must take you to the mythical Showaiter Sweet which is rooted in the Bahraini conscience and which has become an element of the Bahraini identity, so whoever didn't visit Muharraq old market and didn't enter Showaiter sweets store did not feel the originality and fragrant old Bahrain.

Showaiter sweets stores weren't a place over time to buy sweets only, but it is a forum and center for social classes and Bahrain visitors to interact and talk about life while they are waiting to receive their purchases.

And with an unparalleled legacy and craftsmanship handed down from generations from the beginning of 19th century to the sixth generation in industry today, and with the mission of the founder Jassim Mohammed Showaiter, Bahrain has been continuously providing the world with the glorious national product, "Showaiter Sweet".

حكايتنا.. مذاق من القرن التاسع عشر

لقد تشكلت هوية المجتمع المحرق من خلال مجموعة من القيم والمبادئ التي أكسبته المحبة، والحديث عن هذا المجتمع لا بد أن يذهب بك إلى حلوى شويطر المتجذرة في الثقافة والوجدان البحريني والتي أضحت عنصراً من عناصر الهوية البحرينية، فمن لم يذهب إلى سوق المحرق القديم ولم يدخل أحد محلات حلوى شويطر لم ير الاصاله وعبق البحرين قديماً.

لم تكن محلات حلوى شويطر عبر الزمن مكاناً لشراء الحلويات فقط، ولكنها ملتقى ومركز لطبقات المجتمع وزوار البحرين ليلتقي الجميع لتبادل أطراف الحديث وشؤون الحياة وهم في انتظار استلام مشترياتهم.

وبارث لا مثيل له وبصناعة توارثتها الأجيال منذ مطلع القرن التاسع عشر الميلادي إلى الجيل السادس في الصناعة اليوم وبهمة من المؤسس جاسم محمد شويطر ظلت ولا تزال البحرين تقدم للعالم المنتج الوطني المميز «حلوى شويطر».



من البحرين إليك

تنتج البحرين ما يقارب من ٦٠٠ طن من الحلوى سنوياً باستخدام أفضل الوصفات لتبقى طريقة التصنيع يدوية وقريبة من الطبيعة ومحافضة على ذات الصنف الأول الذي أخذته الغاصة معهم في رحلات صيد اللؤلؤ بكل ما فيه من رائحة ومكونات ومذاق، مع إضفاء النكهات والأصناف المطورة والجديدة.

From Bahrain to you

Bahrain produces around 600 tons of Showaiter sweets annually using the best recipes to keep the hand-made method close to nature and preserve the same first taste that pearl divers took with them on pearling trips having exact smell, ingredients and taste, with adding new flavors and developed varieties.



جمال الطعم والنكهة الفريدة

تواصل شويطر ديلايتس صياغة حدود جديدة للطهي، وتطورت من كونها رائدة في سوق الحلويات إلى رائدة في قطاع الأغذية الفاخرة الدولي. وفي جميع أنحاء الوطن العربي يعد الطعام أساساً في كل احتفال بتقاليد عريقة للطهي. على بعد آلاف الأميال، تنعكس هذه العاطفة أيضاً في إقليم البنجاب بالهند حيث يقع مكتبنا هناك. نعكس في شويطر ديلايتس أفضل ما في العالمين بالرجوع إلى الجذور العربية والمكونات الهندية المتميزة المنتقاة من مصدرها هناك طازجةً ومتجددةً.

Beauty of the taste and the unique flavor

Showaiter Delights continues to shape new culinary boundaries, and has evolved from being a leader in desserts market to a leader in international luxury food sector. Throughout the middle east, food is a foundation in every celebration with an ancient heritage of cooking. Thousands of miles away, this passion is also reflected in the Punjab region of India where our office is located. In Showaiter Delights, we reflect the best of both worlds by reference to Arabic roots and distinct Indian ingredients selected from its source there, fresh and colorful.



Showaiter Delights

Showaiter Delights is one of the most popular suppliers of delicious sweets experiences, through a number of locations and points of sale, that mix Bahraini hospitality and modern elegance to create an attractive and unique environment. Our locations are designed with nature in mind, warm wood floors and framed pictures of our products. Our menus focus on the premium natural flavors used in every variety, whether it's organic ingredients imported or exotic spices from India. Showaiter Delights also offers a full line of sweets, delicious products, fine gifts and more, as it is at the forefront of premium preparation experiences. Welcome to our home .. Welcome to Showaiter World.

شويطر ديلايٲس

تعد شويطر ديلايٲس أحد أشهر مزودي تجارب الحلويات الشهية، من خلال عدد من المواقع ونقاط البيع، تمزج بين الضيافة البحرينية والأناقة الحديثة لخلق بيئة جذابة وفريدة من نوعها. تم تصميم مواقعنا بالأخذ في الاعتبار الطبيعة، والأرضيات الخشبية الدافئة وصور مؤطرة لمنتجاتنا. تركز قوائمنا على النكهات الطبيعية الممتازة المستخدمة في كل صنف، سواء كانت من مكونات عضوية مستوردة أو توابل رائعة من الهند. تقدم شويطر ديلايٲس كذلك مجموعة متكاملة من الحلويات والمنتجات اللذيذة والهدايا الراقية وأكثر من ذلك، حيث تتصدر تجارب التحضير المتميزة. مرحبا بك في بيتنا.. مرحبا بك في بيت شويطر.



An exceptional experience

Products list combines Bahraini recipes with a world heritage of hospitality with a wide range of delicious sweets, products and drinks served in elegant and luxurious packaging methods. Showaiter Delights Factory is authentic and delicious, begins with our selection of the best natural ingredients.

تجربة استثنائية

تجمع قائمة المنتجات بين الوصفات البحرينية والتراث العالمي للضيافة بمجموعة واسعة من الحلويات والمنتجات والمشروبات اللذيذة التي يتم تقديمها بطرق تعبئة أنيقة وفاخرة. معمل شويطر ديلايتس أصيل ولذيذ، يبدأ باختيارنا أفضل المكونات الطبيعية.



Find out more

Showaiter Delights hosts a diverse range of premium products, including Halwa and Rahash, baked goods, flavored water, flavored Mattai, Bahraini spices and pickles, and a selection of premium tea and coffee. All ingredients used in the Showaiter Delights are made for us, and are only obtained from suppliers who share same preparation values.

اكتشف المزيد

تستضيف شويطر ديلايتس مجموعة متنوعة من المنتجات المتميزة، بما في ذلك منتجات الحلوى والرهش، والمخبوزات، والمياه المنكهة، والمثاي بنكهاته، والتوابل والمخللات البحرينية، ومجموعة مختارة من الشاي والقهوة الفاخرة. كل المكونات المستخدمة في شويطر ديلايتس مخصصة لنا، ويتم الحصول عليها فقط من الموردين الذين يشاركوننا ذات القيم في التحضير.



Glorious Halwa

Its ingredients are carefully selected and retain its natural taste in addition to its distinctive texture. Rich in essential nutrients, this dessert is wonderful natural and provides instant energy saturated to the senses. We at Showaiter Delights do not use any chemicals in Halwa, this means that you will experience fresh, finest natural flavors.

الحلوى الفاخرة

مكوناتها مختارة بعناية وتحفظ بطعمها الطبيعي بالإضافة إلى قوامها المميز. غنية بالمواد الغذائية الأساسية، هذه الحلوى طبيعية ورائعة وتوفر طاقة فورية مشبعة للحواس. نحن في شويطر ديلايترز لا نستخدم أي مواد كيميائية لصناعة الحلوى، هذا يعني أنك ستجرب النكهات الطبيعية الطازجة والأرقى.



Bahrain products

At Showaiter Delights, we offer a wonderful selection of Bahrain products, a wide variety of pickles, a luxurious selection of spices, a variety of light crunches, Mattai and nuts, selected products from Mehyawa made by Bahraini hands. Finally, there is a wide selection of tea, coffee and drinks.

منتجات البحرين

نوفر في شويطر ديلايتس مجموعة رائعة من منتجات البحرين، تشكيلة متنوعة من المخللات، تشكيلة فاخرة من التوابل، مجموعة متنوعة من المقرمشات الخفيفة والمتاي والمكسرات، منتجات مختارة من المهياوة المصنوعة بأيدي بحرينية. أخيراً، هنالك تشكيلة واسعة من الشاي والقهوة والمشروبات.



Bahraini jam

At Showaiter Delights, we offer a variety of Bahraini jam, including Citron jam the most famous of which is 100% natural made with ingredients to make breakfast the best meal of the day.

المربي البحريني

نقدم لكم في شويطر ديلايتس مجموعة متنوعة من المربي البحريني وأشهرها مربى الترنج المصنوع من المكونات الطبيعية 100% لجعل وجبة الإفطار أفضل وجبة في اليوم.



Mattai and light crunches

We offer a variety of Mattai, crackers, nuts and dried fruits, which are delicious snacks. All of these products are full of flavor and nutrients and are packed daily, so you will be sure to find what pleases your taste buds.

المتاي والمقرمشات الخفيفة

نقدم لكم في شويطر ديلايتس تشكيلة متنوعة من المتاي والمقرمشات والمكسرات والفواكه المجففة، وهي وجبات خفيفة لذيذة. كل هذه المنتجات مليئة بالنكهة والمواد الغذائية وتتم تعبئتها بشكل يومي، لذلك سوف تكون على يقين أن تجد ما يسعد ذوقك.



صناديق الهدايا الفاخرة

بدءاً من الحلوى اللذيذة والرهش البحريني وحتى العلب الراقية للمشروبات، لن تجد هذه التشكيلة من المنتجات الشهية في أي مكان آخر، وإذا كنت تبحث عن أفضل هدية من البحرين فاختر أحد الصناديق الخشبية الفاخرة.

Luxury gift boxes

From delicious Bahraini Halwa to high quality drinks bottles, you will not find this assortment of delicious products anywhere else, and if you are looking for the best gift from Bahrain you can select one of the luxury wooden gift boxes.



الهلوى Halwa



الرهش Rahash



Sambosa Halwa السمبوسة الحلوة



السَّمْسَمِيَّة Samsemiah



الشكلمة Shekalima



الغريبة Qurabiya



Cotton Candy شعر البنات



Zalabia الزلابية



الرنقينة Rangeena



المعمول Mamool



المتاي Mattai



البهارات Spices



المربى Jam



المكسرات Nuts



النشاب Nashab



Arabic Coffee القهوة العربية



Tea الشاي



علبة الميني بار Minibar Box



A Bahraini Myth **حكاية بحرينية**

Since 1850 **منذ ١٨٥٠م**

 Building 4381 Road 6347 Block 263 Muharraq

 39 86 99 61  info@showaiterdelights.com

 [Showaiterdelights](https://www.instagram.com/showaiterdelights)

 www.showaiterdelights.com